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圣诞节到来，帕特里克山警局里有一半的人都因为风寒病倒了。祸不单行，几天之内附
近一带发生了一连串的氰化物中毒案，紧接着有人报案有两个男孩离奇失踪。偏偏此时
，摇滚巨星罗根•奥尼尔也来到这里举办演唱会，安全保护的重任又落到他们肩上。 

但是对于侦探柯林•安德森来说，更恐怖的恶梦正降临到他的家庭，紧接着失踪的第三
个男孩，正是他自己的儿子，彼特。 

侦察小队要争分夺秒的尽力解救出这些孩子。然而，整个案情的关键，其实恰恰隐藏在
罗根•奥尼尔所写的一首歌曲"手鼓女孩"的歌词中。侦探们何时才能发现这个秘密呢？

It's Christmas, and half the Partickhill police squad is down with flu. Not good timing,
with a series of cyanide poisonings in the area, plus two small boys reported missing in
the space of a few days. And then there's the monumental task of providing concert
security for rock legend Rogan O'Neill ...But for Detective Inspector Colin Anderson, the
nightmare is about to get terrifyingly close to home. For a third boy has now gone
missing - Colin's own son, Peter. The team race to find the boys before it is too late. But
how long will it be before they realize the key is hidden in the lyrics of a rock song -
"Tambourine Girl" by Rogan O'Neill?
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